<u> </u>	
To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDANIAN DUTY FREE SHOPS Date: 20-04-2022 02:28:52 PM Subject: Other Material Information  JORDANIAN DUTY FREE SHOPS announces the occurrence of the following material event:	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الاسواق الحرة الاردنية التاريخ: 2022-04-2022 02:28:52 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى تعلن شركة الاسواق الحرة الاردنية عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 17-04-2022	تاريخ الحدث الجوهري: 17-04-2022
Other	أخرى
Subject: Agreement to establish and manage duty-free shops at land crossings and seaports Based on Article (8) of the disclosure instructions, I ask you to kindly note that a letter has been received from the Prime Minister indicating the decision of the Council of Ministers in its session held on February 14, 2022, approving in principle the extension of the agreement of the Jordanian Duty Free Company for a period of ten years. Years.  The Council of Ministers decided in its session held on 4/17/2022 based on the recommendation of the Economic Development Committee issued at its session on 3/4/2022 to approve (the Agreement for the Establishment and Management of Free Markets at Land Crossings and Seaports between the Government of the Hashemite Kingdom of Jordan and the Company The Jordanian Group for Free Zones and Development Zones and the Jordanian Duty Free Public Shareholding Company) and authorizing His Excellency the Minister of Finance and His Excellency the Minister of Investment to sign it on behalf of the Jordanian government, and considering the provisions of this agreement effective from the date of its signing.	الموضوع: اتفاقية إنشاء وإدارة الاسواق الحرة في المعابر البرية و استنادا الى المادة (8) من تعليمات الأفصاح, أرجو منكم التكرم بالعلم بأنه قد تم أستلام كتاب من دولة رئيس الوزراء يشير الى قرار مجلس الوزراء في جلسته المنعقدة بتاريخ 2022/2/14 الموافقة من حيث المبدأ على تمديد اتفاقية شركة قرر مجلس الوزراء في جلستة المنعقدة بتاريخ 2022/4/17 على توصية لجنة التنمية الاقتصادية الصادرة عن جلستها بتاريخ 2/4/202 الموافقة على ( اتفاقية إنشاء و إدارة أسواق حرة في المعابر البرية و الموانئ البحرية فيما بين حكومة المملكة الاردنية الهاشمية و شركة الاسواق الحرة الاردنية للمناطق التنموية و شركة الاسواق الحرة الاردنية المساهمة العامة ) و تفويض معالي وزير المالية و معالي وزير المالية و معالي وزير المالية عليها نيابة عن الحكومة الاردنية , و اعتبار أحكام هذه الاستثمار بالتوقيع عليها نيابة عن الحكومة الاردنية , و اعتبار أحكام هذه الاستثمار بالتوقيع عليها نيابة عن الحكومة الاردنية من تاريخ التوقيع عليها .
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Adel farraj	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Adel farraj